
Referat fra bestyrelsesmøde den 2/12-21

Der er nu sat autosvar på vores mail

Signe er rykket for referat fra generalforsamling og der er bedt om en liste på alle ejere i
foreningen

Majbrit tjekker mail, og sender videre hvis der er brug for det.

Vi registrerer hvor mange penge der bliver smidt i til vaskemaskinerne, så vi kan lave
regnskab i forhold til om det skal gøres digitalt

Ole tjekker op med Næstved Kommune til næste møde i januar omkring containere.
Vi laver noget containerplads ved tørreområdet i stedet for så det er nemmer for
skraldemændene at komme ind og tømme.
Jeppe sørger for at få lavet store klistermærker til containerne så beboerne kan se hvad de
må smide i containerne.

Tinia opretter mobilepay til vaskeriet, så vi ikke har kontanter (andet end to kroner). Det vil
koste 1000 kr. i oprettelse, og 70 kr. om måneden og 0,75 kr. pr. overførsel.

Majbrit udskriver nye sedler omkring samarbejdspartnere til at sætte op i de forskellige
afdelinger.

I forhold til fibernet så har fibia sendt ud omkring forskellige oplysninger på ejerforeningen.
Majbrit udfylder oplysninger og sender tilbage.
Der skal installeres i hver lejlighed og så er det op til hver enkelt om de ønsker at benytte
det. Vi er ikke afhængige af at der skal være et vist antal ejere tilmeldt, da det nu er muligt
selv at vælge udbyder fx hyper, telenor m.v.

Vi går i gang med at få lavet gavle i blok A, og bl.a. kælderdøre rundt omkring.


